
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 6. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1356
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Danmark fortolker en ny EU forordning om en
samlet dyresundhedslov således, at omkring 100.000 hesteejere fratages muligheden
for frivilligt at vælge, hvorvidt de ønsker at udelukke deres hest fra konsum, idet alle
heste fremadrettet regnes for produktionsdyr, der kan slagtes til konsum. Der henvises til
artiklen ”Ny dyresundhedslov på vej”, Ridehesten.com, den 16. april 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ulla Tørnæs (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ulla.Tornaes@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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